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Linnaisten omakotiyhdistyksen hallituksen kokous 1/2023 KOOSTE 
 
Aika:  9.2.2023 klo 18:00 
 

1. Puheenjohtaja avasi kokouksen  

2. Todettiin läsnäolijat 
a) Paikalla Puheenjohtaja sekä 6 hallituksen jäsentä, poissa 2 jäsentä. 

3. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 
4. Hyväksyttiin työjärjestys 
5. Valittiin hallituksen toimihenkilöt vuodelle 2023 

a) Varapuheenjohtajaksi valittiin Eija Johnsson 
b) Rahastonhoitajaksi valittiin Eija Jormakka (hallituksen ulkopuolinen) 
c) Sihteeriksi valittiin Minttu Lukkala 
d) Sihteeri ilmoittaa hallituksen jäsenet ja toimihenkilöt omakotiliittoon. 
e) Päivitetään vuoden 2023 hallituksen jäsenet ja valitut toimihenkilöt 

yhdistyksen nettisivuille. 
6. Käytiin läpi yhdistyksen taloustilanne 

a) Vuoden 2022 laskut on maksettu ja tilinpäätös tekeillä. Todettiin, että 
yhdistyksen taloustilanne on hyvä ja yhdistys on voittoa tavoittelematon, 
joten rahoille pitää keksiä käyttöä. 

7. Tapahtumasuunnittelu 
  Keskusteltiin vuoden 2023 järjestettävistä yhdistyksen tapahtumista 

a) Joulupolku pyritään järjestämään ja toteuttamaan LinNaiset-toimikunnan 
vetämänä marras-joulukuussa 2023. 

b) Keskusteltiin Linnainen - Luontokylä aiheesta yleisesti; Mitä se voisi 
tarkoittaa? Olisiko mahdollista edistää Linnaisten metsän hoidollista 
näkökulmaa, korjata rikkinäisiä ojasiltoja, siistiä lenkkipolkuja, järjestää liito- 
orava retki yms. Pohdittiin myös mahdollisuutta toteuttaa ”Linnainen tutuksi- 
luontorastit”, jonka rastipaikoiksi hyödynnettäisiin esim. kaivos- ja rekipuistoa 
ja räksäriä (räksäsaari). Selvitetään LinNaiset-toimikunnan avulla, olisiko 
kiinnostusta ja innostusta lähteä viemään ajatusta eteenpäin toteutuksen 
tasolle. 

c) Ilmoitustaulujen kunnostus piti toteuttaa vuonna 2022, muuta työ oli jäänyt 
kesken. Toteutetaan kunnostustoimenpiteet uuden hallituksen vetämänä, 
erillisen työryhmän toimesta keväällä/kesällä 2023. 

d) Istutukset Rajatorpantien molemmin puolin, toteutus keväällä 2023. Hallituks 
selvittää Vantaan kaupungilta, olisiko mahdollista saada istutuksia varten 
multaa ja kysytään samalla, olisiko Rajatorpantien risteykseen mahdollista 
saada kaupungin toimesta istutuslaatikoita esim. 2 kpl – Yksi tien molemmin 
puolin. Huomioitava, että istutusten on oltava sellaisia, joita kauriit ja jänikset 
eivät syö. 

e) Keskusteltiin Pop-up ravintola -päivän / Elojuhlien pitämisestä. Päätettiin 
jatkaa keskusteluja tästä aiheesta kesän jälkeen. 
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f) Linnaisten kalenteri, toteutus 2023. Tänä vuonna pyritään toteuttamaan 
kalenteri ”Linnaislaisten ilonaiheista”. Jätettiin toteutussuunnitelman 
laatiminen seuraavaan kokoukseen. 

7. Adoptiokaivoksen (”Suuri suokaivos”) vesistötutkinta. 
Pääkaupunkiseudun etsintä ry (Pk. etsintä) oli ollut sähköpostitse yhteydessä 
Linnaisten omakotiyhdistykseen joulukuussa 2022 ja kysellyt mahdollisuutta 
tehdä vesistötutkintaa kaivoksella. Minttu on ollut tammikuussa yhteydessä pk. 
etsintään, Vantaan kaupunkiin ja kaupungin museon arkeologiin, liittyen 
mahdollisen vesistötutkinnan toteuttamiseen kaivoksen adoptiosopimuksen 
puitteissa. 
 

On sovittu, että Pk. etsintä tutustuu itsenäisesti kaivosalueeseen kevään aikana, 
jonka perusteella he tekevät vesistöetsintäsuunnitelman ja sen perusteella 
lupahakemukset kaupungille. Etsintä suoritetaan todennäköisesti toukokuussa 
2023. Tapahtuma-aika viikonloppuna, esim. la 13.5, 20.-21.5 tai 27.5. 
 

Mikäli vesistöetsintä päästään kaivoksella toteuttamaan, hallitus järjestää 
alueella samaan aikaan pienen talkoo yms. tapahtuman, jolloin kaikki asiasta 
kiinnostuneet Linnaislaiset voisivat tulla vesistöetsintää seuraamaan.  

8. Asemakaava 100400 ja 00249 tilannekatsaus 
Ely-keskus on rajannut noin 21 tonttia pois 100400 kaavasta olemassa olevan 
noroston takia.  Alueella esiintyy todennäköisesti myös lähdepohjaisia 
lampia/lutakoita, joita ei saa lain mukaan tuhota. Vantaan kaupunki on tekemässä 
asemakaava-alueella uusia luontotutkimuksia keväällä 2023. Asemakaava 100400 
menee uudelleen valtuustokäsittelyyn keväällä 2023. 

9. Muut asiat 
a) Keskusteltiin medihelin laskeutumismahdollisuuksista Kulkuspuistoon. 

Kysytään pelastusviranomaiselta, onko Kulkuspuistoon mahdollisuus 
laskeutua hätätilanteessa ja pitäisikö kentällä olla esim. tästä kertova kyltti. 

b) Välitetään uudelle hallitukselle edellisen hallituksen kokouksen pöytäkirja 
c) Vuoden 2022 toimintakertomus on tekeillä edellisen hallituksen 

varapuheenjohtajan toimesta 
d) Vuosikokouksen 2022 pöytäkirjan kooste pyritään saamaan pikaisesti 

yhdistyksen kotisivuille.  
e) Sääntöuudistuksista pyritään saamaan esitys aikaiseksi tämän vuoden aikana 

yleiskokouksen päätettäväksi. Työryhmä selvittää sääntöuudistuksen 
nykytilanteen ja informoivat asiasta nykyistä hallitusta. 

f) Keskusteltiin Linnaisten omakotisivujen päivittämisestä ja sinne laitettavasta 
materiaalista, muun muassa pöytäkirjakoosteet ovat siellä nähtävillä. 

g) Muistutettiin, että yhdistyksen ja hallituksen kokousten viralliset pöytäkirjat, 
eivätkä muutkaan yhdistyksen asiakirjat ole julkisia ja niitä ei saa jakaa 
ulkopuolisille tahoille 

h) Vaihdetaan Linnaisten omakotiyhdistyksen sähköpostiin uusi salasana 
i) Pitkäjärven valuma-alueen vesienhallintahankkeen sidosryhmätilaisuus 

pidettiin ke 2.2.2023 TEAMsin kautta. Valitettavasti kukaan hallituksesta ei 
päässyt osallistumaan tapahtumaan. 

j) Linnaisten ääni ilmestyy kesäkuussa. Materiaalin oltava toimitettuna Tarja 
Teittiselle 15.5.2023. mennessä. Aiheita lehteen, esim. Hallituskatsaus, 
Biojäteasiat ja muistutus nuohouksista  



 

Linnaisten omakotiyhdistys ry.  Pöytäkirja KOOSTE 9.2.2023   s. 3/3 
 

k) Keskusteltiin kylätalkkaritoiminnasta ja todettiin, että Linnaislaiset voivat 
hyödyntää Vapaalan ja Lintuvaaran kylätalkkaritoimintaa. Linnaisten omaa 
kylätalkkaria on aiheena käsitelty hallituksessa aikaisempina vuosina, mutta 
sen edistäminen ei ole saanut kannatusta. 

l) Keskusteltiin mahdollisuudesta edistää pohjoispuolen kävelyteiden 
toteutumista tai Linnaistentien muuttamista kylätieksi? Päätetiin selvittää, 
mihin tahoon tästä tulisi olla yhteydessä. 

m) Keskusteltiin lyhyesti Linnaisten teiden talvikunnossapidosta. Todettiin, että 
lumia jätetään kaupungin toimesta kiinteistöjen kulkuteiden eteen. Asiasta 
jatketaan tarvittaessa keskustelua myöhemmin. Toimenpiteitä tämän osalta 
ei sovittu tehtäväksi. 

9. Seuraavan hallituksen ajankohta 30.3.2023 
10. Puheenjohtaja päätti kokouksen. 

 
 
 

Yhdistyksen sähköpostiosoite: Linnainen@omakotiliito.fi   
 


